
Protokół Nr 29/21
z posiedzenia on-line Komisji  Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 15 września
2021r. o godz. 14,45.

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Lista obecności radnych Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni zostali skutecznie powiadomienie o posiedzeniu Komisji.

Porządek obrad :

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KSS nr 28/21 z dnia 23 czerwca 2021r.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r. - proj. nr 2
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zatwierdzenia  do  realizacji  projektu  RPO
nr RPLD.09.02.01-10-A17/21  w  ramach  konkursu  nr  RPLD.09.02.01-IP.01-10-001/21
– poddziałanie IX.2.1 pod tytułem „Z rodzina najlepiej”
5. Sprawy różne:
-  zaopiniowanie  wniosku  ws  nadania  imienia  72  Pułku  Piechoty  im.  Dionizego
Czachowskiegoi

Ad. 1
Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych odbyło się w trybie on-line. Osoby uczestniczące
w posiedzeniu  otrzymały  wcześniej  informacje  o  sposobie  logowania  się  do  systemu.
Posiedzenie było również transmitowane na stronie www. um.pabianice.pl.

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Pan  Piotr  Duraj  (dalej:  Przewodniczący
Komisji)  przywitał  wszystkich  radnych  i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli
do posiedzenia on-line KSS. Odczytał listę obecności, wszyscy radni byli obecni.

Przewodniczący  Komisji  zapytał  czy  są  uwagi  do  porządku  obrad  (zał.  nr  2).
Uwag nie było, w związku z tym uważa porządek obrad za przyjęty. 

Ad. 2
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z posiedzenia KSS nr 28/21 z dnia 23
czerwca 2021r., nie było, uważam za przyjęty. 

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.
-proj.     nr 2 (zał. nr 3)

Skarbnik  Miasta  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła
projekt ww. uchwały.
I. Po stronie planu dochodów dokonuje się  zmian per saldem w kwocie 313.402,16 zł,
w tym:
1. zwiększenia z tytułu:
-  przyznania odszkodowania za szkody spowodowane na skutek nawałnicy dla  Szkoły
Podstawowej Nr 9 kwota 6.597,84 zł,
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- z tytułu większych niż pierwotnie zaplanowano wpływów z usług realizowanych przez
MOSiR kwota 300.000 zł.
2. Zmniejszenia z tytułu:
-  wpływów  z  usług  dotyczących  żywienia  w  związku  z  ograniczeniami  związanymi
z COVID - 19 i  nie funkcjonowaniem placówek oświatowych kwota 620.000 zł.
II. Zmniejsza się plan wydatków per saldem w kwocie 313.402,16 zł.
1. Zwiększenia w kwocie 306.597,84 zł:
Wydział Edukacji, Kultury i Sportu - zwiększenie wydatków związanych z realizacją zadań
statutowych (zakup usług pozostałych) naprawa szkód po nawałnicy kwota 6.597,84 zł.
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji - zwiększenie wydatków związanych z realizacją zadań
statutowych w celu ich prawidłowej  realizacji kwota 300.000 zł. 
2. Zmniejszenia w kwocie 620.000 zł:
Wydział Edukacji, Kultury i Sportu - zmniejszenie wydatków związanych z realizacją zadań
statutowych  (zakup  środków  żywności).  W  związku  z  nie  funkcjonowaniem  placówek
oświatowych zmniejsza się zapotrzebowanie wydatków na żywienie w kwocie 620.000 zł.
III. Ponadto dokonuje się przeniesień w grupach wg podziału jn.: 
Zmniejsza się wydatki w grupie realizacja zadań statutowych dotacje na zadania bieżące
20.000 zł i przenosi do grupy wydatków na realizację zadań statutowych (zakup materiałów
i wyposażenia) na organizację Referatu Obsługi Finansowej w Wydziale Edukacji Kultury
i Sportu. 
W Referacie Planowania i  Sprawozdawczości  Budżetu zmniejsza się wydatki  na kwotę
1.200.000  zł  z  grupy  rezerwy  ogólne  i  przeznacza  się  na  wydatki  związane
z umieszczaniem podopiecznych w Domach Pomocy Społecznej.  Zadanie  realizowane
jest przez Miejskie Centrum Pomocy Społecznej.

Wobec  braku  pytań  Przewodniczący  Komisji  zarządził  głosowanie,  odczytał  imiona
i nazwiska radnych, członków Komisji, którzy kolejno oddawali głosy.

Głosowanie  jawne imienne (zał.  nr  4)  w sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:
za - 7, przeciw - 1, wstrzymało się – 1. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. 4 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zatwierdzenia  do  realizacji  projektu  RPO
nr     RPLD.09.02.01-10-A17/21  w  ramach  konkursu  nr  RPLD.09.02.01-IP.01-10-001/21
–     poddziałanie IX.2.1 pod tytułem „Z rodzina najlepiej” (zał. nr 5)

Zastępca  Naczelnik  WSS  Ewa  Smuga  (dalej:  Z-ca  Naczelnika  WSS)  omówiła
projekt ww. uchwały.

W  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  dla  województwa  łódzkiego
w priorytecie  IX  Włączenie  społeczne  (konkurs  nr  RPLD.09.02.01-IP.01-10-001/21)
Miasto Pabianice  otrzymało  dofinansowanie  projektu  pod  tytułem „Z  rodziną  najlepiej”.
Wysokość dofinansowania wynosi 1.618.522,80 zł (wartość całego projektu – 1.904.146,80
zł).  Za  wkład własny uznaje  się  świadczenia wypłacane w ramach zasiłków celowych,
które zostaną  wypłacone  uczestnikom projektu  w wysokości  114.624,00  zł  oraz  koszty
oddelegowania  dwóch  pracowników  socjalnych  –  171.000,00  zł.  Stanowi  to  łącznie
285.624,00 zł. Środki te zostaną zabezpieczone w budżecie Miejskiego Centrum Pomocy
Społecznej w Pabianicach. 

Przewidywany  czas  realizacji  projektu  określony  został  od  01.01.2022r.  do
30.06.2023r. 

Projekt obejmie wsparciem 48 rodzin korzystających z pomocy asystentów rodziny
oraz 45 dzieci uczęszczających do Placówki Wsparcia Dziennego "JUNIOR".
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 Głównym  celem  projektu  jest  kompleksowe  wsparcie  rodzin  objętych  pomocą
asystentów rodziny oraz rozszerzenie działań Placówki Wsparcia Dziennego "JUNIOR".
Pracownicy  socjalni  i  asystenci  zapewnią  wielopłaszczyznowe  wsparcie  obejmujące
pomoc w problemach opiekuńczo-wychowawczych,  bytowych i  zdrowotnych.  Pozwoli  to
na poszerzenie  kompetencji  wychowawczych  rodziców/opiekunów  dzieci  oraz  zapewni
prawidłowy rozwój dziecka w rodzinie i przygotuje do funkcjonowania w społeczeństwie.  

Wszyscy  członkowie  rodzin  objęci  zostaną  kompleksową  pomocą  specjalistów
(psychologa, pedagoga, specjalistę ds. rodziny, logopedy, prawnika, terapeuty uzależnień)
w formie konsultacji dostosowanych do indywidualnych potrzeb. 

Ponadto  rozszerzona  zostanie  działalność  Placówki  Wsparcia  Dziennego
"JUNIOR".  Rozwijane  będą  kluczowe  kompetencje  podopiecznych  (język  angielski,
matematyka, fizyka, chemia, zajęcia z przedsiębiorczości, z programowania, kulturalne).
Dodatkowo dzieci zostaną objęte wsparciem psychologa i instruktora zajęć ruchowych.

Dyrektor  MCPS  Pani  Katarzyna  Cegiełka  (dalej:  Dyrektor  MCPS):  to  jest  taki
skoordynowany  projekt  prowadzony  we  współpracy  z  rodziną,  asystent  z  nią
współpracujący  oraz  pomoc  dla  dzieci  rodziny.  Chodzi  o  poprawienie  funkcjonalności
rodziny, aby dzieci mogły wrócić np. z pieczy zastępczej, aby nie były ograniczanie prawa
rodzicielskie rodzicom, kompleksowa praca z rodziną, aby poprawić jej życie społeczne, w
rodzinie, funkcjonalność.

Radna Małgorzata Grabarz: czy te same rodziny korzystają z obu projektów?

Dyrektor  MCPS:  nie  może  być  tak,  że  te  same  rodziny  korzystają  z  obu  projektów,
jeden projekt  się  zakończy,  rodziny  wtedy  będą  kwalifikowane  do  drugiego  projektu.
Jeśli będzie taka potrzeba, spełnią wymagania mogą skorzystać z drugiego projektu.

Wobec  braku  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  zarządził  głosowanie,  odczytał
imiona i nazwiska radnych, członków Komisji, którzy kolejno oddawali głosy.

Głosowanie  jawne imienne (zał.  nr  6)  w sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:
za - 8, przeciw - 0, wstrzymało się – 1. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. 5
Sprawy różne:
-   zaopiniowanie  wniosku  ws  nadania  imienia  72  Pułku  Piechoty  im.  Dionizego
Czachowskiego.
Przewodniczący  Komisji:  otrzymaliście  Państwo  ten  wniosek,  czy  są  jakieś  uwagi?
Przyjęliśmy jakiś czas temu, że w pierwszej kolejności będziemy nadawać nazwy ulicom,
placom, skwerom imieniem znanych, zasłużonych Pabianiczan.

Na  tym  zakończono  posiedzenie  on-line  Komisji  Spraw  Społecznych.  Przewodniczący
Komisji zamknął posiedzenie o godz. 15,00.

Protokołowała: Przewodniczył:

    Magdalena Witkowska                          Piotr Duraj 
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